
 

 

Vážení členové KRK, 
  
děkujeme za zaslaný zápis KRK č. 5/2024, níže naleznete odpovědi na Vaše dotazy/komentáře. 
 
Předně bych se ale osobně vyjádřila k fungování KRK. Poslední 2 roky jsem ve VV zodpovědná  
za odpovědi na zápisy KRK. Při naší komunikaci k poslednímu zápisu jsem byla upozorněna, že se 
jednalo o e-maily interního charakteru a KRK jsem tedy tímto způsobem i odpověděla. Pro doplnění 
povědomí členů KAČR si dovolím tuto odpověď přiložit, vzhledem k tomu, že cítím důležitost na 
neprofesionální chování KRK upozornit. 
 
Dále bychom rádi uvedli, že ke všem položkám tabulky, kterou nyní KRK opětovně výboru zaslala, bylo 
odpovězeno již 3.9. 2024, tedy hned druhý den. Odpověď byla téhož dne zveřejněna na webových 
stránkách Klubu agility. Hned v několika bodech tedy KRK úmyslně lže. Zde zaslaný email: 
 
From: Lucie Šebková  
Sent: Friday, September 6, 2024 10:07 AM 
To: broda@3points.cz 
Cc: Výkonný výbor <vybor@klubagility.cz>; Ivana Vošahlíková <ivana.vosahlikova@klubagility.cz>; Iv 
Lounky <iv.lounky@seznam.cz> 
Subject: RE: Kontrola cestovních náhrad 2023 
 
Dobrý den revizní komisi, 
 
Děkuji za Vaši obsáhlou odpověď. 
E-mail je adresovaný mně, tudíž si dovolím za sebe odpovědět. 
 
Výzva, která od KRK minulý týden dorazila, nenaznačovala ani trošičku, že se jedná o interní komunikaci. 
Naopak, KRK se o této oficiální kontrole hospodaření v roce 2023 zmiňuje na sociálních sítích, a protože 
velice dobře vím, jak se informace šíří vlastní cestou, nevidím důvod, proč by VV nemohl odpovědět a 
svá stanoviska zveřejnit. Snažíme se být transparentní, jak jen můžeme.  
Celé funkční období „dělám dvě salta na zad“, aby finance Klubu byly co nejjasnější. KRK na toto nikdy 
nereflektoval, naopak rétorika je vždy opačná. Maximálně se snažím komunikovat s revizní komisí a 
několikrát jsem nabízela přímý kontakt pro diskuzi a vysvětlování. Při přípravě reakce na Vaši poslední 
výzvu jsme posoudili jako relevantní doplnit celý kontext, tedy i porovnání s minulostí.  
 
Je skvělé, že je KRK přítomna klubových akcí, budeme rádi, když přiložíte „ruku k dílu“, nebude pak nutné 
zjišťovat u pořadatelů jednostranné hodnocení činnosti členů výboru. Na Váš komentář k proplacení 
cesty Terezy Kaniové na klubový závod, kdy organizátorovi závodu poskytovala soukromě časomíru, 
stále není platný k tomu, že Tereza zastupovala na akci i výborové aktivity. K dokladu pana Kukly 
zopakuji, co jsem již KRK popsala. Doklad byl akceptován na základě instrukcí pořadatele, kdy byl 
pořadatelův náklad na akci proplacen napřímo. Vše v rámci nabídky pořadatele. Fakt, že pan Kukla 
použil pro vyúčtování nákladu vzor Klubu Agility, neznamená, že byl povinen uvádět cokoliv dalšího, 
pokud tak byl domluven s pořadatelem. Pokud bude KRK v budoucnosti tímto způsobem reflektovat na 
náklady pořadatelů, může se stát, že Klub přijde o možnost „vidět“ jednotlivé položky a pořadatelé 
budou podávat nabídky pouze v sumární částce. 
 
Vnitřní předpis klubu upravující vyplacení cestovních příspěvků je součástí předpisu pro hospodaření a 
účetnictví. Ten je ve fázi připomínkování, také byl poskytnut k revizi aktuálně probíhajícímu auditu. 
Pokud bude do konce září VV schválen, bude jistě KRK jako platný dokument poskytnut. V aktuální 
situaci VV je také možné, že bude předložen k hlasování na členské schůzi. 



 

 

 
Bohužel žádosti KRK o dokládání jednotlivých dokladů k položkám z výpisu z účtu, nemohu vyhovět. 
Aktuálně není v mých silách poskytnou KRK tuto administrativní podporu navíc ve finančně otevřeném 
roce. Věřím, že v roce 2025 bude mít KRK dostatek času pro kontrolu roku 2024. 
 
Závěrem bych jen chtěla za sebe říci, že nevidím ze strany KRK žádnou dobrou vůli věci řešit společně, 
spíše jen hledání chyb a jejich challengování. Je to jistě adekvátní „odměna“ za mou odvedenou práci.  
 
Budu velice ráda i za telefonický hovor k většímu pochopení záměru KRK, protože aktuálně jsou 
v každém Vašem e-mailu jiné požadavky a já bych stále ráda chtěla věřit, že tohle je snaha o spolupráci, 
a ne hon na čarodějnice. 
 
Hezký zbytek dne, 
Lucie 
 
Na tento email jsme nikdy nedostali odpověď a také nás nikdo z KRK nekontaktoval. 
 
Dále tedy k jednotlivým bodům Vašeho zápisu č. 5. 
  
1. Účetnictví 2023 
Posouzení katastrofálnosti účetnictví roku 2023 si dovolím přenechat zasmluvněnému auditorovi. Jak 
je zmíněno ve shora uvedeném e-mailu, VV není administrativní podporou KRK. Doklady 13.6. KRK 
obdržel po mé osobní nabídce předsedovi KRK při Zkouškách rozhodčích „jestli nebude chtít KRK 
doklady zaslat, že je pouze stáhnu v zip z One-Drive“. Mohl si je vyžádat již dávno, pokud měl chuť 
pustit se do kontroly.  
 
KRK jistě četl zveřejněnou zprávu o hospodaření Klubu připravenou pro Členskou schůzi, tedy ví, že 
závěrečná auditní zpráva není ještě k dispozici. Doporučuji, aby si KRK také znovu nastudoval 
uzavřenou smlouvu se zadáním auditu. 
 
2. Účetnictví 2024 
Předně bychom rádi zdůraznili, že po skončení každého měsíce zasíláme všem členům výboru a KRK 
výpis z bankovního účtu za daný měsíc, a to ve formátu pdf a csv tak, aby měla KRK průběžné informace 
o hospodaření. Účetnictví se věnujeme dle časových možností, tedy nikoliv každý den, ale nárazově. 
To neznamená, že není řádně účtováno. Z celého chování KRK však nemáme dojem, že by jim šlo o to, 
řádně a věcně provést kontrolu hospodaření. Znovu bychom chtěli zdůraznit, že rok 2022, který byl 
problematický ať už v jednotlivých položkách nebo vzhledem k velké ztrátě, nebo tím, že minulý výbor 
nedodával KRK žádné podklady, které jsme jí poskytli až následně my, jako nově zvolení členové, nebyl 
ze strany KRK nikdy zkontrolován, doklady za rok 2021 a 2022 nám nebyly nikdy vráceny (byla předána 
kopie celého účetnictví). 
 
K roku 2023 KRK napadá pouze oprávněnost jednotlivých dokladů, přičemž k rozhodnutí o nich je 
kompetentní výkonný výbor, který jejich oprávněnost veřejně obhájil. Máme za to, že KRK zaměňuje 
svoji funkci kontrolní, s touhou podílet se na řízení Klubu agility, aniž by za něj byla zodpovědná. 
 
3. Cestovní náhrady 2024 
VV se již plně vyjádřil v předchozích odpovědích (viz výše). Znovu opakujeme, že výbor se chová 
maximálně hospodárně, když jedním z prvních kroků bylo snížení cestovních náhrad za účelem pomoci 
stabilizovat finanční situaci Klubu, což se díky souboru opatření povedlo (viz výsledek hospodaření roku 
2023 vs výsledek hospodaření roku 2022). 



 

 

4. JOAWC 2023 
Všechny odpovědi jsou uvedeny již v dokumentu ze dne 6.9. 2024.  
 
5. JOAWC 2024 
VV si není vědom chybějícího vyúčtování, vše je zveřejněno na webu. Dále mi bohužel není jasné, jak 
česky vysvětlit KRK, že příspěvek reprezentanta neslouží k přímé úhradě nákladů dané osoby. Je to 
paušální příspěvek týmu. Točíme se v kruhu a ani v této hře KRK nehodlá VV dále pokračovat. 
Považujeme ji za pouhé politikaření a snahu řešit tímto napadáním soukromé spory. 
 
6. 2025 
Děkujeme za návrh. Důvodem, proč výkonný výbor schvaluje rozpočet je ten, že za něj a celé 
hospodaření nese plnou odpovědnost. Nelze mít zodpovědnost za něco, o čem nemůže rozhodnout. 
Takto jsou celé Stanovy koncipovány, když členské schůzi následně náleží schvalovat výsledek 
hospodaření, případně dát najevo nespokojenost odvoláním vedení Klubu a volbou nového. 
 
7. Výkonný výbor a jeho jednání 
Sdělení KRK vychází z chybné právní interpretace Stanov. Fakt, že Stanovy určují počet členů nějakého 
orgánu znamená, že musí být jako takový zřízen. Tedy členská schůze nemůže schválit, že počet členů 
bude sudý. To neznamená, že v průběhu výkonu funkce nemůže někdo odstoupit či být odvolán. 
Takový orgán je nadále usnášeníschopný a způsobem předpokládaným ve Stanovách je potřeba jej 
doplnit. Pokud bychom vycházeli z premisy KRK, že počet členů výboru byl v rozporu se Stanovami, 
klademe si otázku, jak bychom pak museli posoudit fungování KRK, která třičtvrtě roku pracovala pouze 
jako dvoučlenná. Stanovy nelze vykládat svévolně a účelově, jak se o to KRK pokouší. 
 
8. Zveřejňování na webových stránkách 
 Zápisy jsou na webu zveřejňovány průběžně. Výbor postupuje ve všech věcech transparentně. Zápisy 
obsahují všechna rozhodnutí výboru. Současně na FB stránkách upozorňujeme na jejich zveřejnění, 
případně některé body zveřejňujeme zvlášť. Důrazně odmítáme obvinění, že by byly zápisy účelově 
zpětně měněny. 
 
Web je nepochybně zastaralý a máme v úmyslu připravit nový. Jediným omezením jsou pro nás naše 
časové možnosti.  
 
9. Hlasování VV o Transparentním účtu 
Děkujeme za informaci, o tomto bodu rozhodne jako nejvyšší orgán Klubu blížící se členská schůze, 
na jejíž jednání jsme tento bod zařadili, čímž bude celá záležitost uzavřena. 
 
10. Transparentnost odměn pořadatelům a manažerům 
Tvrzení KRK se neopírá o žádná fakta. Každý člen si může na webu Klubu zkontrolovat nabídku/koncepci 
jednotlivého pořadatele/manažera a k němu odpovídající vyúčtování akce. Odměny manažerům 
reprezentace byly schváleny již v rozpočtu pro rok 2024 a výkonný výbor o nich hlasoval s tím, že 
rozhodnutí bylo zveřejněno a každý člen Klubu se s ním tedy mohl seznámit. Schválení členské schůze 
zde není podle Stanov zapotřebí. Pro vyjasnění situace dodáváme, že konkrétně Karina Divišová jako 
manažer či člen realizačního týmu o odměnu nepožádala a nebyla jí tedy ani vyplacena, a to právě 
s ohledem na to, aby nebyla při schválení tohoto kroku obviněna ze střetu zájmů. Je důležité uvést, že 
členové realizačního týmu pracují na vedení reprezentace po celou sezónu, od přípravy koncepce, po 
podíl na pořádání kvalifikačních závodů, administrativní přípravu, vyúčtování akce a samozřejmě se 
účastní dané akce a tam plní svoje povinnosti. Hrazeny jim doposud byly pouze náklady na cestu a 
ubytování, neměli ani stravné (stravu si hradili sami), na samotný výjezd si musí brát dovolenou. Do 



 

 

budoucna považujeme odměňování realizačních týmů za důležité, schválená odměna je nastavena jako 
odměna za den strávený na akci, a to symbolicky ve výši odměny rozhodčího za jeden den posuzování. 
 
Tvrzení o ztrátě, v době, kdy je zveřejněné průběžné hospodaření, považujeme za populistické.  
 
11. Odměny reprezentantům 
Odměny reprezentantům pro každý výjezd jsou součástí rozpočtu pro daný rok a výjezd. Pokud KRK 
pozorně schválené odměny sledoval, pak mohl zjistit, že všechny se držely stejného vzorce pro odměnu 
běhů jednotlivců, běhu družstev a součtu.   
 
12. Odměny pro členy VV 
Děkujeme za komentář. Návrh na odměňování některých administrativních činností v Klubu jsme 
zařadili jako bod jednání na členské schůzi, bude tam projednán, tedy se k němu každý bude moci 
vyjádřit. Pouze chceme upřesnit, že se jedná o odměňování nikoliv členů výboru, ale odměnu za 
administrativní práce, které může vykonávat člen výboru nebo externí spolupracovník. 
 
13. Vztah rozhodčích ke KAČR 
Nerozumíme tomu, proč KRK napadá činnost rozhodčích a její nastavení. Vyjádření KRK neobsahuje 
žádný konkrétní návrh, obsahuje však obvinění rozhodčích, že čerpají prostředky Klubu, aniž by mu co 
vraceli. Proti tomu se chceme důrazně ohradit.  
 
Adepti na rozhodčí jsou školeni samotnými seniorními mezinárodními rozhodčími, v předchozích 
skupinách je školila Jiřina Máčková s Petrem Pupíkem, poslední skupinu pak Olga Bazalová a Karina 
Divišová, a to vždy bez nároku na odměnu. Na jejich vzdělávání se pak podíleli všichni rozhodčí během 
hospitací a také pořadatelé, které jim na svých akcích školení umožnili vědomi si toho, že bez 
rozhodčích zkrátka nebudou žádné závody.  
 
Po úspěšném absolvování závěrečných zkoušek obdrží oficiální měřidlo, kolečko a razítko Klubu, další 
vybavení si pořizují sami na své náklady. Svou činnost vykonávají převážně na závodech, ze kterých 
plynou Klubu odvody. Odměny rozhodčích jsou v porovnání s trhem práce velice nízké, ačkoliv jsme je 
v předchozím roce alespoň trochu navýšili tím, že jsme ohodnotili čas strávený při přípravě parkurů, 
nikoliv pouze ten, který stráví samotným posuzováním.  
 
Rozhodčí se dále podílejí na přípravě pravidel, jejich překladů, vždy tuto činnost dělali bezplatně a jejich 
práci musíme ocenit.  
 
Rozhodčí reprezentují Českou republiku v zahraničí, šíří dobré jméno českého agility a přinášejí do 
českého agility nové zkušenosti. 
 
VV tedy nerozumí, jaké vztahy by chtěl KRK narovnávat, ale KRK jistě přednese svůj návrh osobně na 
Schůzce rozhodčích, kterou Klub organizuje, ale rozhodčím se na ni neproplácí ani cestovné, přestože 
je pro ně povinná. 
 
14. Zápis z Členské schůze 
Děkujeme za připomenutí. 
 
15. E-mailové adresy KRK 
Klub zřídil oficiální adresy všem členům orgánů Klubu, kteří Klub zastupují.  
VV provedl šetření sdělení KRK o přístupu do e-mailových schránek a dovolí si KRK připomenout, že 
každý jedinec si nastavuje své heslo do schránky sám. Dle proškolení ke správě Microsoft office, pokud 



 

 

by admin klubového Microsoft účtu chtěl vstoupit do schránek KRK musel by nejdříve heslo resetovat, 
což by členové KRK jistě zjistili. VV nezjistil žádné resetování hesel k účtům KRK, tedy si dovolí toto další 
z mnoha nařčení dementovat. 
 
Závěrem bychom rádi uvedli, že respektujeme členy Klubu agility, vždy jim odpovídáme na dotazy a 
řešíme jejich záležitosti, a ať už jim můžeme vyhovět nebo nikoliv, ke každému přistupujeme stejně. 
Respektujeme kontrolní činnost KRK, pokud je vykonávána objektivně, v rámci jí svěřené působnosti. 
Stále více však cítíme, že KRK nepracuje ve prospěch Klubu agility a namísto věcné kontrolní činnosti a 
hledání řešení při zjištění případného pochybení, které se jistě nemůže nikomu, kdo něco dělá, 
vyhnout, bezdůvodně poškozuje dobré jméno Klubu agility na veřejnosti, vyhledává rozmíšky a 
veřejnosti ať již úmyslně nebo z neznalosti sděluje nepravdivé či neověřené informace. Takový postup 
shledáváme nepřijatelným a po poslední řadě útoků na aktivní členy Klubu (nejen přímo vedení, ale 
také manažery reprezentace, rozhodčí a další lidi, kteří se na našem sportu podílí) považujeme ze nutné 
se proti takovému jednání ohradit. 
 
S obsahem tohoto dopisu souhlasili všichni členové výkonného výboru a bude zveřejněn na webu a 
sociálních sítích Klubu. 
 
V Praze dne 12.11. 2024 
 
Lucie Šebková 
Členka výkonného výboru Klubu agility 


